



Details on the Accumulated Losses for Period Ended 30/09/2025

To: Bahrain Bourse

In line with Bahrain Bourse requirements which mandates all listed companies to notify the markets on a quarterly basis in case of any accumulated losses incurred during the period.

Please refer to the below details on the accumulated losses of Bahrain Family Leisure Company B.S.C. for the period ended 30 September 2025.

Company Name	Bahrain Family Leisure Company B.S.C.	
Trading Code	FAMILY	
Accumulated Losses	For the Period Ended 30 September 2025	
	30 September 2025	31 December 2024
	(3,400,458)	(3,360,481)
Accumulated losses % to the share capital	85.01%	84.01%
Main reasons behind the accumulated losses	1) Unrealized fair value losses on financial assets measured at fair value through the Profit or Loss account. 2) Reduced investment income (dividends)	
Measures taken by the company to restore its financial position (where required)	1) Reduction in paid-up capital 2) Reduction in labor costs and control of variable costs where possible.	

تفاصيل الخسائر المتراكمة للفترة المنتهية في 30/09/2025

السادة / بورصة البحرين

تماشياً مع متطلبات بورصة البحرين والتي تتطلب من جميع الشركات المدرجة بالبورصة الإفصاح بصورة ربعية في حال وجود أية خسائر متراكمة قد تحققت خلال الفترة.

تجدون أدناه تفاصيل الخسائر المتراكمة للشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب. ل للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.

اسم الشركة	الشركة البحرينية للترفيه العائلي	
رمز التداول	العائلة	
الخسائر المتراكمة	للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025	
	31 ديسمبر 2024	في 30 سبتمبر 2025
	(3,360,481)	(3,400,458)
نسبة الخسائر المتراكمة من رأس المال	84.01%	85.01%
الأسباب الرئيسية التي أدت إلى بلوغ هذه الخسائر المتراكمة	1. خسائر غير محققة في القيمة العادلة للأصول المالية المقيمة بالقيمة العادلة من خلال حساب الأرباح أو الخسائر 2. انخفاض إيرادات الاستثمار (الأرباح الموزعة)	
التدابير التي اتخذتها الشركة لاستعادة مركزها المالي (عند الاقتضاء)	1. تخفيض رأس المال المدفوع 2. تخفيض تكلفة العمالة والتحكم في التكاليف المتغيرة قدر الإمكان	





الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب
BAHRAIN FAMILY LEISURE COMPANY B.S.C

BENNIGAN'S
www.bennigans.com.bh

Cucina
ITALIAN RESTAURANT
www.cucinaitaliana.com.bh

KAZBAH
CATERING
www.kazbahcatering.com

Name	Mr. Abdul Latif Khalid Al Aujan	الاسم
Title	Chairman of the Board	المسمى الوظيفي
 Company Seal ختم الشركة		 Signature لتوقيع

